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Toelichting: 
In de PZC van 25 en 26 april is te lezen dat er in 2014 een fusie plaats zal vinden tussen het 
Thoolse Westerpoort college, het Halsterse ROC en de Bergse vmbo. Er valt te lezen dat 
vooral het Westerpoort college de aanleiding is voor dit samengaan i.v.m. het tegenvallende 
leerlingenaantal. De school was toegerust op 400 leerlingen. Het aantal in 2012 bleef steken 
op 200 leerlingen. Door het samengaan van genoemde scholen is er vanaf 2014 geen 
openbaar voortgezet onderwijs meer in de gemeente Tholen. Alleen een op reformatorische 
grondslag gebaseerde school(het Calvijn college) blijft in de gemeente Tholen over(bijzonder 
onderwijs). De SP vindt dit een zorgwekkende ontwikkeling. De SP is een realistisch kritische 
partij en beseft zeker ook dat het verwachte leerlingenaantal van 150 in de komende jaren te 
laag is om kwalitatief goed onderwijs te kunnen garanderen. De SP betreurt het dat er zo 
gemakkelijk gekozen wordt om de scholen samen te laten gaan in Halsteren en niet in 
Tholen. 
 
 
 
De SP-fractie heeft de volgende vragen: 

1. Is het college op de hoogte van deze, in de ogen van de SP, zorgwekkende 
ontwikkeling in de gemeente Tholen? Zo nee, waarom niet. Zo ja, wat vindt het 
college van deze ontwikkeling? 

2. Is het college het met de SP eens dat het vertrek van het Westerpoort college een 
negatieve bijdrage kan gaan hebben voor de leefbaarheid in de gemeente Tholen. 
Vooral omdat potentiële inwoners van de gemeente Tholen zich bedenken en niet in 
de gemeente Tholen gaan wonen maar in Bergen op Zoom bijvoorbeeld? Zo nee, 
waarom niet? 

3. Is het college bereidt om zich in te zetten om het samengaan van de scholen 
bespreekbaar te maken met de betrokken partijen en overheden? Dit om al het 
mogelijke te proberen om de locatie in Tholen te gaan gebruiken i.p.v. Halsteren. Zo 
nee, waarom niet? 
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